
استان فارس 
کازرون

حضور ناظر عالیه وزارت نیرو در مدیریت 
توزیع برق کازرون

 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی برق کازرون، یوسف 
اینانلو ناظر عالیه شرکت توانیر و حمیدرضا جلایر )معاونت بهره برداری 
و دیسپاچینگ شرکت توزیع برق استان فارس( جهت بازدید و ارزیابی 
برق  مدیریت  محل  در  کازرون  برق  بهره برداری  و  فنی  بخش  عملکرد 

کازرون حضور یافت.
در مراسم افتتاحیه، حمید فیاض مدیر برق کازرون با معرفی ویژگی ها و 
توانمندی های برجسته فرهنگی، علمی، جغرافیایی و با اشاره به پیشینه ی 
چندین هزارساله شهر سبز ایران، کازرون را نماد غیرت، شرافت و آزادگی 
عنوان و تأکید کرد: هر خدمت و فعالیتی در این شهر و شهرستان انجام 
باستانی و مذهبی نخواهد بود. وی  این شهرستان  گیرد، همچنان درشان 
خود و کارکنان برق کازرون را وامدار مردم و مشترکان ارجمند دانست 
از هرگونه   این شهرستان شریف  تعالی  پیشرفت و  برای  تأکید کرد:  و 
انتقاد و پیشنهادی استقبال کرده و خواهیم کرد و اکنون با حضور اینانلو 
نفع  به  معایب  رفع  و  شناسایی  و  کم وکاستی ها  شنیدن  منتظر  مشتاقانه 

سازمان خود و مشترکان شهرستان همیشه سبز کازرون هستیم.
توزیع  شرکت  دیسپاچینگ  و  بهره برداری  )معاونت  جلایر  حمیدرضا 
کارکنان  تخصصی  و  فنی  توانمندی های  به  اشاره  با  فارس(  استان  برق 
و  سازمانی  نشاط  هماهنگ،  کار  تیمی،  روحیه  کازرون،  شهرستان  برق 
روحیه خدمت گذاری مدیر و کارکنان برق کازرون را رمز موفقیت های 
چشمگیر برق کازرون عنوان و تأکید کرد: برق کازرون دارای قریب 
به ۱۱۰ هزار مشترک، 2077 کیلومتر شبکه فشار متوسط، ۱۱۴۷ کیلومتر 
و  اختصاصی  فیدر   ۵ زمینی،  و  هوایی  پست   ۲۷۸۶ فشار ضعیف،  شبکه 
مؤثرترین  و  بزرگ ترین  از  یکی  متوسط،  فشار  عمومی  فیدر   ۴۳ تعداد 
مدیریت های برق استان فارس بوده و نگهداری و تعمیرات این حجم از 
خطوط و تأسیسات نیاز به کارکنان متخصص، کارآمد و متعهد دارد که 

الحمدالله مدیریت کازرون در این زمینه سرآمد است.
ناظر عالیه توانیر پس از بازدید میدانی از خطوط و شبکه های توزیع برق 
شهرستان  و  فارس  استان  در  حضور  از  خرسندی  ابراز  ضمن  کازرون، 
کازرون، خدمات صورت گرفته توسط توزیع برق شهرستان کازرون را 
کاملًا برنامه ریزی شده، هدفمند و آگاهانه عنوان و تصریح کرد: مدیریت 
و کارکنان برق شهرستان کازرون با اشراف و آگاهی کامل از وظایف 
و اهداف سازمانی علی رغم وجود موانع، با برنامه ریزی مناسب به بخش 
و  دست یافته  شهرستان  این  در  توانیر  و  نیرو  وزارت  اهداف  از  اعظمی 
روزافزون  پیشرفت  شاهد  فعلی  روند  تقویت  و  حفظ  با  می رود  انتظار 
این مجموعه باشیم. یوسف اینانلو با تحلیل آمارهای مرکز دیسپاچینگ 
آمار،  این  بودن  دست کاری  غیرقابل  بر  تأکید  با  و  برق  فوریت های  و 
قابل قبول  را  کازرون  شهرستان  برق  توزیع  اطمینان  قابلیت  شاخص های 
دانسته و کاهش تعداد و ساعت های خاموشی مشترکین، مدیریت بار، رفع 
افت ولتاژ بخش قابل توجهی از مناطق عملیاتی و احداث فیدرهای عمومی 

را از شاخصه های فنی و ممتاز توزیع برق این شهرستان برشمرد.
ناظر عالیه توانیر با بازدید میدانی از دفتر آموزش و ایمنی برق کازرون، 
اقدامات برق کازرون در امر نظارت و آموزش مستمر پیمانکاران برق را 
تحسین نمود. وی داشتن هدف، برنامه ریزی و نیروی متخصص را برای 
یک مدیریت موفق کافی ندانسته و عنوان کرد: هدف، برنامه و تخصص 
نیاز به ابزار دارد و ابزار کار شرکت های توزیع پیمانکاران مجرب، متعهد 
و پای کار هستند که جذب، آموزش و حفظ پیمانکاران هنر والای مدیران 
شرکت های توزیع است و خدا را شاکریم که در صنعت برق کازرون این 

امر به عینه و به احسن وجه مشاهده گردید.
و  فنی  اداره  عملکرد  ارزیابی  اختتامیه  مراسم  گزارش  این  اساس  بر 
کازرون   برق  کارشناسان  و  مسئولین  حضور  با  کازرون  بهره برداری 

برگزار و از زحمات کلیه کارکنان تقدیر و تجلیل شد.

لارستان
با حضور فرماندار ویژه لارستان:

اعضای هیئت رئیسه شورای هماهنگی روابط 
عمومی های لارستان انتخاب شدند

اعضای  لارستان،  ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون  حضور  با  نشستی  در 
لارستان  شهرستان  عمومی های  روابط  هماهنگی  شورای  هیئت رئیسه 

انتخاب شدند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان 
در نشستی با حضور جلیل حسنی معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان، 
مسعود راسخی معاون سیاسی امنیتی، محسن حجتی مدیر روابط عمومی و 
اطلاعات  فناوری  و کارشناس  برنامه ریزی  واحد  مسئول  طاهری  احسان 
فرمانداری ویژه لارستان و جمعی از مسئولین روابط عمومی دستگاه های 

اجرایی، اعضاء هیئت رئیسه شورای هماهنگی روابط عمومی های شهرستان 
لارستان انتخاب شدند.

عمومی  روابط  نقش  اینکه  بابیان  لارستان  ویژه  فرماندار  جلسه  این  در 
یک نقش ارزنده و تعیین کننده است که می تواند افکار عمومی جامعه را 
آن چنان که بایدوشاید جهت دهی کند، اظهار داشت: در راستای اصل مطلب 
و واقعیت ها، راه اندازی شورای هماهنگی روابط عمومی های شهرستان کار 
بسیار اساسی و مفید است، چراکه هماهنگی، اتحاد، همگرایی، همدلی و 
تقویت  ایجاد خواهد کرد و در راستای  رابین روابط عمومی ها  هم زبانی 

اطلاع رسانی به مردم و جهت دهی افکار عمومی تسریع می گردد.
حسنی خاطرنشان کرد: روابط عمومی ها تابع قانون و مقررات، قاعده مند و 
قانونمند نسبت به جریان های سیاسی و یا بنگاه های اقتصادی و یا طیف ها 

و گروه های اجتماعی هستند.
یک  عمومی ها  روابط  تأثیرگذاری  داشت:  بیان  فارس  استاندار  معاون 
هرچقدر  است.  مدیریتی  سیستم  در  فردی  هنر  از  ناشی  تأثیرگذاری 
باشد  بیشتر  تأثیرگذاری شان در سیستم  روابط عمومی ها هنر مدیریتی و 
و دارای ایده، اطلاعات و توانمندی علمی و اجرایی و عملیاتی باشند، به 
همان نسبت می توانند عملکرد مدیریت و نگرش مدیریت را در راستای 

فعالیت ها و نظرات خودشان بهتر به پیش ببرند.
وی تأکید کرد: روابط عمومی ها با استفاده از فنّاوری و فن آوری روز، 

زبان گویایی برای جامعه و نظام مقدس جمهوری اسلامی باشند.
محسن حجتی مدیر روابط عمومی معاونت استانداری و فرمانداری ویژه 
لارستان هم ضمن تقدیر از تلاشگران عرصه روابط عمومی، این نهاد را 
واحدی مهم عنوان کرد و خواستار آن شد که دست اندرکاران این حوزه 
پاسخگوی  همیشه  و  منعکس  را  خود  اداره ی  عملکرد  و  اخبار  همچنان 
خبرنگاران و رسانه ها باشند. وی ادامه داد: روابط عمومی ها به عنوان پل 
ارتباطی بین سازمان و افکار عمومی، باید مطالبات و خواسته های مخاطبان 

را شناسایی کرده و در صورت امکان برآورده سازند.
حجتی افزود: ارائه به موقع عملکرد یک اداره با زبان ساده و قابل فهم به 
مردم همراه باصداقت و حرفه ای گری از وظایف روابط عمومی هاست که 

مطمئناً بازخورد خوبی خواهد داشت.
اجرایی  دستگاه های  عمومی  روابط  جایگاه  و  نقش  به  همچنین  حجتی 
پرداخت و به مسئولان و کارشناسان روابط عمومی های ادارات شهرستان 
تأکید کرد: حتماً ارتباط خود را با مردم حفظ کرده و پاسخگوی آنان 

باشید چراکه این کار موجب افزایش اعتماد عمومی می شود.
مدیر روابط عمومی معاونت استانداری و فرمانداری ویژه لارستان با اشاره 
به اینکه امروز روابط عمومی، دیگر واحدی سنتی نیست که فقط نقش 
امروزی،  نگاه  باشد، تصریح کرد: در  داشته  را  اداره  مدیر یک  تبلیغات 
روابط عمومی هر اداره، قلب و آیینه تمام نمای سازمان و موتور محرک 
آن مجموعه است.وی عشق و علاقه به کار را یکی از موضوعات مهم 
موفقیت یک روابط عمومی بیان داشت و افزود: با توجه به اینکه واحد 
روابط عمومی، آکنده از استرس، تنش و التهاب است و روابط عمومی ها 
معمولًا ساعات کار مشخص ندارند، لذا کار در این چنین فضایی بی شک، 

فردی عاشق می خواهد که بتواند با عشق تمامی امور را مدیریت کند.
ادارات  روابط عمومی های  مسئولین  به  پایان سخنانش خطاب  در  حجتی 
شهرستان تأکید کرد: مدام مطالعه داشته باشید و با علم روز دنیا آشنا و 

همچنین قلمی شیوا، سلیس و صریح داشته باشید.
اطلاعات  فن آوری  و  برنامه ریزی  واحد  مسئول  طاهری  احسان  ادامه  در 
فرمانداری ویژه لارستان هم اساسنامه شورای هماهنگی روابط عمومی را 
خدمت مسئولین و کارشناسان روابط عمومی های ادارات شهرستان تشریح 

کرد.

ممسنی
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس خبر داد

اختصاص مشوق های جدید سرمایه گذاری 
در شهرک صنعتی نورآباد ممسنی و ناحیه 

صنعتی رستم

مشوق های  اختصاص  از  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
جدید سرمایه گذاری در شهرک  صنعتی نورآباد ممسنی و ناحیه صنعتی 

رستم خبر داد.
روابط عمومی شرکت شهرک های  از  نقل  به  طلوع  به گزارش روزنامه 
ممسنی  نورآباد  صنعتی  شهرک  بازدید  در  فتوحی  احد  فارس،  صنعتی 
گفت: زیرساخت های مناسبی در قالب  این شهرک صنعتی برای استقرار 
واحدهای صنعتی و ایجاد اشتغال در شهرستان ممسنی فراهم شده که باید 

از این ظرفیت ها استفاده بهینه ای انجام شود.
تمامی  هکتار   37.5 مساحت  با  نورآباد  صنعتی  شهرک  در  افزود:  وی 
فاضلاب  تصفیه خانه  و  مخابرات  گاز،  برق،  آب،  نظیر  زیرساخت ها 
ایجادشده است گفت: تاکنون 37 قرارداد سرمایه گذاری با متقاضیان در 
این شهرک صنعتی منعقدشده که از این تعداد 22 واحد موفق به دریافت 
پروانه بهره برداری شده اند. مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس 
بابیان اینکه بر اساس مصوبه هیئت مدیره شرکت شهرک های صنعتی فارس 
مشوق های جدید سرمایه گذاری برای تشویق و ترغیب سرمایه گذاران به 
ایجاد اشتغال و توسعه صنعتی در شهرک صنعتی نورآباد در نظر گرفته شده 
است گفت: در این شهرک صنعتی، کاهش سهم پرداخت نقدی به 10 
درصد و افزایش مدت پرداخت اقساط از 36 به 42 ماه در نظر گرفته شده 
ایجاد اشتغال بر  نیز  است و به شرط بهره برداری طی برنامه زمان بندی و 
اساس جواز تأسیس تا سقف 70 درصد  از اسناد تعهدی سرمایه گذاران به 

آن ها بازگردانده خواهد شد.
وی همچنین بر برنامه ریزی به منظور فعال کردن واحدهای صنعتی راکد 
اجرای  با  زمینه  این  در  گفت:  و  کرد  تأکید  صنعتی  شهرک  این  در 
طرح هایی نظیر عارضه یابی واحدهای صنعتی و نیز معرفی واحدها برای 

دریافت تسهیلات در دستور کار قرار خواهد گرفت.

فتوحی در بازدید از ناحیه صنعتی شهرستان رستم نیز فتوحی از کاهش 
سهم پرداخت نقدی  به 5 درصد و افزایش مدت پرداخت اقساط به  48 

ماه در این ناحیه صنعتی  خبر داد.
وی  گفت: تا سقف 80 درصد از اسناد تعهدی سرمایه گذاران در این ناحیه 
صنعتی نیز  به شرط بهره برداری طی برنامه زمان بندی و نیز ایجاد اشتغال بر 
اساس جواز تأسیس، بازگردانده خواهد شد. مدیرعامل شرکت شهرک های 
برای  نظر گرفته شده  در  ادامه در خصوص مشوق های  در  فارس  صنعتی 
در  گفت:  اقلید  حسن آباد  و  خنجشت  سده،  صنعتی  نواحی  و  شهرک ها 
این شهرک ها مشوق هایی نظیر کاهش سهم پرداخت نقدی به 5 درصد و 

افزایش مدت پرداخت اقساط به  48 ماه در نظر گرفته شده است.
برنامه  بهره برداری طی  به شرط  اضافه کرد: همچنین سرمایه گذاران،  وی 
زمان بندی و نیز ایجاد اشتغال بر اساس جواز تأسیس تا سقف 90 درصد از 

اسناد تعهدی آن ها بازگردانده خواهد شد. 
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس افزود: در ناحیه صنعتی رستم 
با مساحت 26 هکتار ظرفیت استقرار 85 واحد صنعتی با پیش بینی ایجاد 
اشتغال برای 425 نفر ایجادشده و درحال حاضر 3 قرارداد سرمایه گذاری 
به  توجه  با  خواست  سرمایه گذاران  از  وی  است.  منعقدشده  متقاضیان  با 
مشوق های در نظر گرفته، از این فرصت به منظور ایجاد اشتغال و توسعه 

صنعتی این شهرستان ها استفاده کنند.

استان خوزستان 
فرماندار شادگان:

اتمام پروژه های نیمه تمام اولویت 
شهرداری ها در سال جاری باشد

فرماندار شهرستان شادگان گفت: اتمام پروژه های نیمه تمام شهرها باید در 
اولویت شهرداری ها این شهرستان در سال جاری باشد.

و  با شهرداران  نشست  در  احمد جعفری نسب  مهر،  به گزارش خبرنگار 
به منظور  دارخوین  و  خنافره  شادگان،  شهرهای  اسلامی  شورای  اعضای 
و  ارباب رجوع  تکریم  بر  عمرانی  پروژه های  وضعیت  آخرین  بررسی 
درروند رسیدگی  تسریع  افزود:  و  تأکید کرد  مردم  جلب رضایت مندی 
به درخواست ها و جلب رضایت شهروندان باید در اولویت شهرداری ها  
باشد. وی همچنین در ادامه ایجاد اشتغال و ساخت رستوران های سنتی در 
اماکن تفریحی در  تالاب و... به منظور بازدید مسافران نوروزی و دیگر 

ایام سال را مورد تأکید قرارداد.
جعفری نسب تأکید کرد: پروژه های نیمه تمام در اولویت کار شهرداری ها 

قرار گیرد و در جهت اتمام این پروژه ها اهتمام جدی داشته باشند.

استان هرمزگان 
مدیرعامل آبفا روستایی هرمزگان:

خط انتقال آب رسانی به ۴۰۰ روستای قشم 
به بهره برداری می رسد

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب روستایی هرمزگان گفت: در راستای 
پایداری بیشتر تأمین و توزیع آب شرب مردم روستاهای شهرستان قشم 

خط انتقال آب رسانی ۴۰۰ به بهره برداری می رسد.
به گزارش خبرنگار مهر، عبدالحمید حمزه پور در جلسه شورای راهبری 
اقتصاد مقاومتی که در استانداری هرمزگان برگزار شد، بیان داشت: خط 
انتقال ۴۰۰ که آبان از محل آبشیرینکن مپنا تا مخزن ذخیره مادر و اصلی 
در مکان تأمین می شود با هزینه ای بالغ بر ۶ میلیارد تومان احداث می شود.
وی در ادامه با توضیح اینکه این لوله ها از جنس GRP بوده و جایگزین 
خط فولادی و فرسوده فعلی می شود گفت: با آبگیری و بهره برداری از این 
خط ضمن جلوگیری از پرت و هدر رفت آب باعث پایداری و بهره وری 

مناسب از انتقال آب تولیدی آبشیرینکن نیز می شود.
این مقام مسئول افزود: همچنین از طریق این خط تأمین آب آشامیدنی ۶۹ 

روستا با جمعیتی بالغ بر ۸۲ هزار و ۱۶۰ نفر تأمین می شود.

استان بوشهر
با حضور استاندار بوشهر؛

عملیات اجرایی پایانه لجستیک 
حمل ونقل بار بوشهر آغاز شد

عملیات اجرایی پایانه لجستیک حمل ونقل بار بوشهر در آئینی با حضور 
استاندار و تعدادی از مسئولان استان بوشهر آغاز شد.

به گزارش خبرنگار مهر، استاندار بوشهر در مراسم آغاز عملیات اجرایی 

پایانه لجستیک حمل ونقل بار بوشهر اظهار داشت: در یک استان ساحلی 
احساس  بار  پایانه حمل  دارند، خلأ  فعالیت  آن  در  هم  زیادی  بنادر  که 

می شد و نبود زیرساخت پایانه لجستیک از مشکلات این استان بود.
پروژه  برای  گرفته  تلاش های صورت  از  قدردانی  با  گراوند  عبدالکریم 
و  حمل ونقل  لجستیک  پایانه  پروژه  اجرای  نقش  کرد:  تصریح  یادشده 
بار در توسعه و آسایش مردم بوشهر بی بدیل است. استاندار بوشهر تأکید 
اجرایی  عملیات  بلافاصله  بار،  پایانه حمل  انجام کلنگ زنی  از  بعد  کرد: 

باید آغاز شود و اجرای پروژه به خاطر امور اداری نباید به تأخیر بیفتد.
گراوند گفت: اداره کل راه و شهرسازی هم فرایندهای واگذاری زمین 
مربوط به این پروژه را تسهیل کنند تا پروژه مذکور زودتر تکمیل شود.
وی بابیان اینکه مزیت این طرح این است که افق آینده توسعه بوشهر 
در نظر گرفته شده افزود: اداره کل راه و شهرسازی و دستگاه های اجرایی 
مرتبط به طرح، تأخیری در اجرای پروژه ایجاد نکرده و نهایت همکاری 

با بخش خصوصی برای تکمیل این پروژه داشته باشند.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
نماینده مردم در مجلس:

توسعه کشور با محدود کردن فضای 
مجازی ممکن نیست

رئیس مجمع نمایندگان استان کهگیلویه و بویراحمد گفت: اقتصاد کشور 
به شدت به فضای مجازی گره خورده است و در وضعیت کنونی، محدود 

کردن این فضا، جلو توسعه را می گیرد.
غلام محمد زارعی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: هم اکنون بسیاری 
و  است  ایجادشده  مجازی  فضای  طریق  از  جامعه  در سطح  مفید  مشاغل 
ایجاد محدودیت در آن ممکن است به اقتصاد کشور که به سمت اقتصاد 

دانش بنیان حرکت می کند آسیب برساند.
یک  به  امروزه  مجازی،  فضای  با  مرتبط  فناوری های  کرد:  عنوان  وی 
صنعت و عرصه ی تأثیرگذار جهانی تبدیل شده است و ایران نیز می بایست 

جایگاه خود را در این زمینه پیدا کند.
نماینده مردم شهرستان های بویراحمد و دنا در مجلس شورای اسلامی بیان 
کرد: دولت در سال های اخیر زمینه توسعه فضای مجازی را فراهم کرده 
است و بهبود این فرایند مورد تأکید جامعه علمی و مدیریتی کشور است.
زارعی عنوان کرد: دولت باید از ارتباط مردم با جهان از طریق فضای 
مجازی حراست کند و مجلس نیز در این زمینه، دولت را همراهی می کند.
وی اظهار داشت: برخی افراد ممکن است بخواهند محدودیت هایی برای 
فضای مجازی کشور ایجاد کنند که ممکن نیست و سبب دوری جامعه 
فناوری های  همه  گفت:  زارعی  می شود.  بشری  تحولات  مثبت  روند  از 
امروزی ممکن است جنبه های مثبت یا منفی داشته باشند؛ اما باید برای 

چگونگی استفاده از آن به آموزش در مدارس و رسانه ها پرداخت.
اسلامی  شورای  مجلس  در  دنا  و  بویراحمد  شهرستان های  مردم  نماینده 
گفت: برطرف کردن آسیب های فضای مجازی با پژوهش های کاربردی 

امکان پذیر است، اما فیلترینگ آن شایسته نیست.
نامتعارف برای فعالیت فضای مجازی  ایجاد محدودیت  وی عنوان کرد: 
به مصلحت جامعه نیست. زراعی تصریح کرد: گسترش فضای مجازی، 
در  اطلاعات  به  آسان  و  سریع  دسترسی  اقتصادی،  هزینه های  کاهش 
زمینه های مختلف اعتقادی، اجتماعی، اقتصادی، هنری و ورزشی ازجمله 
مزیت های فضای مجازی است که اهمیت حمایت از آن را نشان می دهد.

پیش بینی صادرات 5۰ میلیون دلاری در 
کهگیلویه و بویراحمد

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت کهگیلویه و بویراحمد گفت: بر 
اساس افق برنامه ششم توسعه و برخی طرح های صنعتی قابل بهره برداری 
و یا راه اندازی شده در سطح استان، میزان صادرات غیرنفتی تا سال 1400 

حدود 50 میلیون دلار پیش بینی شده است.
داریوش دیودیده در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: این میزان 
صادرات همچنین در سند توسعه صادرات استان که درحال تدوین نهایی 

است نیز لحاظ شده و قابل تحقق است.
با ظرفیت  مارگون  سیمان  ازجمله کارخانه  مهم  از طرح های  برخی  وی 
به  گذشته  سال  یک  حدود  که  تن  یک میلیون  حدود  سالانه  تولید 
و  دهدشت  آجر  روغن گچساران، کارخانه  رسید، کارخانه  بهره برداری 
گیاهان  و  کشاورزی  زمینه  در  مهم  صنعتی  و  تولیدی  واحدهای  برخی 

دارویی را از مهم ترین ظرفیت های صادراتی در استان دانست.
دیودیده اظهار داشت: حتی محصولات 2 پتروشیمی دهدشت و گچساران 
نیز در این سند توسعه صادرات نیز برای سال های 98 و 99 پیش بینی شده 
است. دیودیده میزان صادرات غیرنفتی در استان را ظرف 2 سال گذشته 
این  از  میلیون دلار  دانست و گفت: چهار  میلیون دلار  بر هشت  افزون 

میزان از طریق گمرک استان انجام شده است.
وی مهم ترین کالاهای صادراتی استان را شامل پودر و عصاره شیرین بیان، 

محصولات آرایشی، بهداشتی، موکت و سیمان ذکر کرد.
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جنوب ایرانبـانـوان

روزنامه

شماره

صفحه عکاس نی ریزی منتخب جشنواره ملی عکس ایران زیبا شد
حامد راستی عکاس موفق نی ریزی برگزیده منتخب جشنواره ملی عکس ایران زیبا شناخته شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی و روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس، حامد راستی برگزیده 
منتخب دومین جشنواره ملی عکس »ایران زیبا«، حامد راستی عکاس موفق نی ریزی برگزیده منتخب جشنواره ملی عکس »ایران زیبا« 

شناخته شد.
این جشنواره که در سطح ملی برگزار می شود و میزبان عکاسان برگزیده طبیعت ایران است، از بین کلیه آثار ارسالی از سراسر ایران، ۲۲ اثر 

را برتر اعلام کرد که از این تعداد ۵ اثر برگزیده، ۳ اثر شایسته تقدیر و ۱۴ اثر منتخب معرفی شد.
گفتنی است این جشنواره توسط »بردیا سعادت« پدر عکس طبیعت ایران داوری می شود که در دومین سال برگزاری خود عکس »کویر« 

حامد راستی را منتخب معرفی کرد.


